

## Listeriosis

### Documents available

The WHO Collaborating Centre for Foodborne Listeriosis, Pasteur Institute (Paris) has compiled a review of human listeriosis (document WHO/HPP/FOS/91.3) and a list of references on *Listeria* (document WHO/HPP/FOS/91.7), both covering 1989-1990.

They are available (in English only) on request from: Food Safety Unit, Division of Health Protection and Promotion, WHO CH-1211 Geneva 27, or from: Dr Joyce Rocourt, WHO Collaborating Centre for Foodborne Listeriosis, Institut Pasteur, 28, rue du Dr Roux, F-75724 Paris Cedex 15 (fax (33) 45 68 89 53).

- BE SURE TO ENCLOSE A SELF-ADDRESSED LABEL WITH YOUR REQUEST.

## Listériose

### Documents disponibles

Le Centre collaborateur OMS pour les listérioses d'origine alimentaire à l'Institut Pasteur de Paris a préparé une revue sur la listériose humaine (document WHO/HPP/FOS/91.3) et une liste de références sur les *Listeria* (document WHO/HPP/FOS/91.7), toutes deux couvrant 1989-1990.

Ces deux documents (en anglais seulement) peuvent être obtenus sur demande adressée soit à l'unité de la Sécurité alimentaire, Division de la Protection et de la Promotion de la Santé, OMS, CH-1211 Genève 27, soit au Dr Joyce Rocourt, Centre collaborateur OMS pour les listérioses d'origine alimentaire, Institut Pasteur, 28, rue du Dr Roux, F-75724 Paris Cedex 15 (fax (33) 45 68 89 53).

- PRIÈRE DE JOINDRE À VOTRE DEMANDE UNE ÉTIQUETTE PORTANT VOTRE ADRESSE.